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Vragen van het lid Dezentjé
Hamming-Bluemink (VVD) aan de
minister voor Jeugd en Gezin over de
melding van kindermishandeling.
(Ingezonden 17 november 2009)

1
Kent u het artikel «Melding
kindermishandeling kan beter»?1

2
Hoe beoordeelt u het feit dat er 25
van de 90 bezochte ziekenhuizen
waren die op een meerderheid van de
elf onderwerpen van de Inspectie
voor de Gezondheidszorg
onvoldoende scoren?

3
Bent u bereid met deze ziekenhuizen
in overleg te treden om de situatie
aldaar te verbeteren?

4
Denkt u dat een stijging van het
aantal meldingen deels te danken is
aan de meldcode? En zo ja, zou een
meldplicht kunnen leiden tot meer
meldingen?

5
Bent u gezien deze resultaten bereid
in de begroting voor 2011 de
ervaringen die met de meldcode zijn
opgedaan te behandelen, zodat de
Kamer hierin meer inzicht heeft?

1 AD, 5 november 2009
http://www.ad.nl/ad/nl/1015/Gezondheid-
wetenschap/article/detail/442128/2009/11/
05/Melding-kindermishandeling-kan-
beter.dhtml
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